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Ing. Kolesár: 
Takže, vážené mestské zastupiteľstvo, všimnite si niekoľko zaujímavých fotografií 
pochádzajúcich v presne nezistenom čase, niekedy v auguste z mestského parku.  
Poprosím ďalšiu, na lúke umiestnené automobily. Nič proti automobilom, ale budem chcieť 
hovoriť o tom, kde sú umiestnené a na základe čoho sa takto do parku dostali. 
Moja interpelácia znie, môže ktokoľvek ísť vyfotografovať svoje staré auto pre mauzóleum? 
Kto dal súhlas na takýto pohyb áut a na takéto fotografovanie v parku? Viete si predstaviť, 
žeby ste vy zobrali svoje nové, staré auto, išli ste si ho odfotografovať pred hrob? My tu 
ideme hovoriť o projekte obnovy parku. Ideme hovoriť o tom, ako chceme opravovať 
chodníky, ako chceme čo riešiť v parku, bude na to téma a tam sa budem pýtať, aký máme my 
vlastne zámer s parkom. Ale,  kto toto prosím vás dovolil, by ma zaujímalo. A tiež by ma 
zaujímalo, či aj ja si môžem svoj 13-ročný starý citroen ísť vyfotografovať niekde do parku, 
napr. na ostrovček by som ho chcel, je taký úzky, že možno sa tam aj dostane. Kto toto 
dovolil? Takto sa bude využívať park? 
 
Mgr. Cabada: 
Pán poslanec o žiadnej takej akcii v parku nemám žiadnu vedomosť, preverím to. Neviem, kto 
dal pokyn alebo súhlas na to, aby tieto auta mohli ísť do parku. Každopádne sa vám k tomu 
neviem vyjadriť, po prestávke vám budem vedieť povedať.  
 
Ing. Kolesár: 
Ahá, čiže nie je to, nebolo to podujatie, ktoré by bolo so súhlasom mestskej polície alebo 
vedenia mesta alebo čosi podobné. Pripomínam, že nešlo o Dni mesta, kedy je mimoriadne 
zvýšený pohyb v parku. Ale už to, že tie auta voči ktorým samotným ja nemám žiadne 
výhrady, veď každý nech si svoje auto stráži a robí s ním čo chce, ale ide mi o park.  
 
Mgr. Cabada: 
Ešte keď vás môžem poprosiť, môžete mi skonkretizovať dátum, kedy tam tie vozidla boli. 
 
Ing. Kolesár: 
Bolo to, tie fotografie som zachytil niekedy pred Dňami mesta, v auguste to bolo. Viac 
neviem, preto hovorím, že bližšie údaje uviesť neviem, ale domnieval som sa, že išlo 
o povolenú akciu.  
 
Mgr. Cabada: 
Mestská polícia nepovoľuje vstup do parku, robí to iba oddelenie výstavby.  
 
Ing. Kolesár: 
Áno. 
 
 
 



Mgr. Cabada: 
Fakt nemáme informáciu o tom, žeby tam tie vozidla boli a ... vlastne, ktoré evidujeme na 
mestskej polícii som sa nič také nedočítal.  
 
Ing. Kolesár: 
Keďže je mi známe pán Cabada, že toto nie je kompetencia mestskej polície, preto som to 
vzniesol ako interpeláciu na vedenie mesta, ale zrejme tiež nemá túto informáciu. Čiže, je 
v parku správca parku, takže, kamerový systém je v parku. Kamera zníma hrobku zo zadnej 
strany, sníma hrobku z prednej strany. Všetky miesta, kde tie autá stáli, zrúcanina hradu Parič, 
ak by sme to vedeli vrátiť naspäť, pivnica. Väčšina týchto priestorov je krytá kamerovým 
systémom. Nám 8 áut, či koľko ich tam bolo, vojde do parku a to nie sú autá, ktoré by boli 
elektromobily, že ich nepočujete, že jazdia. Naše spevavce tam neviem, či ešte nejaký ostal 
v parku, šak to sú pretekárske vozidla. Tak žiadam to preveriť lebo vzhľadom na blížiacu sa 
tému využívanie alebo obnovy mestského parku je toto výborné antré k tomu, čo môžeme 
očakávať v parku, ak to bola povolená akcia. 
 
Mgr. Cabada: 
Pán poslanec, zo strany mestskej polície to samozrejme preveríme, len ten kamerový systém 
nám asi nebude nič platný, pretože tam je niekoľkodňová slučka, kedy sa to premazáva, takže 
keby tá informácia bola podaná v čase, kedy sa to zistiť dá, tak by sme vedeli potom  niečo 
robiť. Máme tam človeka, ktorý to sleduje, pri 48 kamerách je možné, že ten pohyb vozidiel 
to nezaznamenal. Keby zaznamenal, určite tam pošle hliadku, aby si preveril v skutočnosti, či 
má povolenie alebo nie.  
 
Ing. Kolesár: 
Tá moja interpelácia, aby sme sa dobre rozumeli pán primátor, vážené mestské zastupiteľstvo 
nesmeruje na mestskú políciu, lebo argumenty, ktoré hovorí pán Cabada sú zrejme a sú 
pochopiteľné. Domnieval som sa, že tá akcia bola povolená a preto 
 
PhDr. Čižmár: 
O povolenie takejto akcie neviem. Ak vaša otázka smeruje k tomu, či takéto povolenie vydalo 
oddelenie výstavby, preveríme to, predpokladám že nie. Slovo som dal pánovi Cabadovi kvôli 
tomu, či bol zaznamenaný podnet o takomto umiestnení vozidiel v mestskom parku.  
 
Ing. Kolesár: 
Dobre, tak uvítam tu informáciu, ak by sme ju mohli mať v priebehu rokovania, bol by som 
rád. Čiže, nie je teda možné očakávať akékoľvek povolenie vstupu áut do parku na základe 
toho, čo sa udialo. Nie je to zámerom vedenia mesta? Aby sa nám to nezačalo opakovať, lebo 
tieto otázky, ktoré tu prednášam, tak sú aj otázkami tých, ktorí sa ma na to pýtajú a ktorí ma 
na to upozornili. Takže nestane sa to pravidlom.  
 
PhDr. Čižmár: 
Myslím, že som sa jasne vyjadril, že takýto súhlas mesto nedalo, takisto ani nemá záujem 
dávať.  
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